
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego
ul. Poznańska 33

64-300 Nowy Tomyśl

tel. (0-61) 44 26 700

AO.BR.0022.149.2022

Protokół  nr 149/2022
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  12  kwietnia  2022  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa

Bąbelek  oraz Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon,  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług

Wspólnych  -  Marek  Nyćkowiak,  zgodnie  z listą obecności,  która  stanowi  załącznik  nr I do

protokołu.

0 godzinie  13.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych

i zapytał,  czy do porządku  obrad  są  jakieś  pytania,  uwagi  lub wnioski?  Nikt  się nie zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Ad.  1.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomością  na

cele  budowlane  nr ewid.  754  w m. Glinno.

Starosta  omówił  uchwałę  izapytał,  czy do treści  uchwały  są pytania  ? Nikt  się nie zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 465/DR/2022  w sprawie wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomością  na cele  budowlane  nr  ewid.  754  w m. Glinno.

Ad.  2.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

zawarcie  umowy  na kolejne  użyczenie  pomieszczeń  na czas oznaczony.

Starosta  zapytał,  czy do projektu  Uchwały  są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  przyjął  w/w  projekt  uchwały  na XXXVII sesję  Rady Powiatu  Nowotomyskiego.

Ad. 3. Zapoznanie  się  z analizą  ankiet  wypełnionych  przez  ósmoklasistów  z 30 szkół

podstawowych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  wraz  z prognozą  naboru  na rok  szkolny

2022/2023.

Dyrektor  PCUW  -  Pan Marek  Nyćkowiak  omówił  analizę  ankiet  wypełnionych  przez

ósmoklasistów  z 30 szkół podstawowych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  wraz z

prognozą  naboru na rok szkolny 2022/2023.  Analiza ankiet stanowi załącznik  nr 3 do

protokołu.

Starosta  poinformował,  że Zarząd  będzie  na bieżąco  monitorowałi  analizował  sytuację

związaną  z naborem na rok szkolny 2022/2023.

Ad.  4. Wniosek  Dyrektora  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu  o

wyrażenie  zgody  na zatrudnienie  pomocy  nauczyciela  oraz  sprzątaczki.

Starosta  omówił  wniosek  Dyrektora  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego

w  Zbąszyniu.  Starosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi  co do wniosku?  Uwag  nie było.



Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  pozytywnie  rozpatrzył  pismo  Dyrektora

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w  Zbąszyniu  z dnia  6 kwietnia  br.  w  sprawie

wyrażenia  zgody  na zatrudnienie  pomocy  nauczyciela  w wymiarze  % etatu  oraz  sprzątaczki

w  wymiarze  % etatu.

Ad.  5. Sprawy  bieżące:

a)  Informacja  dotycząca  zadania  inwestycyjnego  pn. Przebudowa  muru  oporowego  przy

drodze  powiatowej  nr 2708P  w m. Chmielinko

Starosta  przedstawił  informację  kierownika  Wydziału  Inwestycji  przedłożoną  na piśmie

oraz  kosztorys szacunkowy  dla w/w  zadania, który  opiewa  na kwotę  399.700,00zł.  Z uwagi na

przekroczenie  kwoty  zaplanowanej  w budżecie,  Starosta  zaproponował,  by  Wydział  Inwestycji

przeanalizował  zakres  planowanych  robót  i rozważył  rozwiązania  alternatywne.

Jednocześnie  Starosta  podkreślił,  że z uwagi  na obecną  sytuację  związaną  ze wzrostem  cen

materiałów  i usług  należałoby  się  skupić  na  dokończeniu  inwestycji,  które  są  w trakcie

realizacji.

Starosta  poinformował,  że wpłynęło  pismo  firmy  Constructo  Sp. z o.o.,  wykonawcy

realizującego  inwestycję  w Zespole  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,  w sprawie  zmiany  umowy

w zakresie  wynagrodzenia  w związku  z nagłym,  znacznym  i niemożliwym  do przewidzenia  w

chwili  zawierania  umowy  wzrostem  cen  materiałów  budowlanych  i powiązanym  z tym

drastycznym  wzrostem  kosztów  budowy.  Wykonawca  przedłożył  kosztorys,  który  obecnie  jest

sprawdzany  przez  inspektora  nadzoru.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?

0  głos  poprosiła  Pani  Barbara  Golon.  Skarbnik  Powiatu  poinformowała  Zarząd  o potrzebie

likwidacji  lokaty  na kwotę  2.090.000,00  zł, na której  ulokowano  w 2021  roku  środki  finansowe

pochodzące  z Regionalnego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych,  w  związku  z potrzebą

uruchomienia  środków  na realizację  zadania  ,,Modernizacja  i doposażenie  infrastruktury

edukacyjnej  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w celu  rozwoju  nowoczesnego  kształcenia

zawodowego".

Zarząd  Powiatu  zaakceptował  informację  o konieczności  likwidacji  lokaty.

Starosta  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?  Nikt  się nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Starosta  zakończył  posiedzenie  Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:  Agnieszka  Bajor


